
 

 

Proces-verbaal van het Bestuursorgaan (BO) van 13 maart 2024 
 
Aanwezig:  
Christophe Denayer, voorzitter – CD  
Edward Bolluijt, bestuurder -  EB 
Patrick Celis, bestuurder –  PC  
Emma D’Hooghe, bestuurder -  ED 
Ilse Haest, bestuurder – IH  
Leo Lucas, bestuurder – LL 
Manou Van der Brempt, ondervoorzitster – MVB 
Mathieu Verly, bestuurder – MV 
Christoph Van Dessel, algemeen directeur – CVD 
 
Geëxcuseerd: 
Yves De Decker, bestuurder – YDD   
An Van Aken, bestuurder -  AVA 
 
De voorzitter opent om 8u30 de vergadering van het Bestuursorgaan, die in het Crown 
Plaza hotel in Antwerpen wordt gehouden.  
  
 

1. Index jeugdcompetities 
CVD verwijst naar de gemeenschappelijke vergadering van de 2 liga’s van 20 februari 
2024, waarin de resultaten van de analyse van de index werden besproken.  
 
De BO’s van de 2 liga’s moet zich buigen over een 3-tal vraagstukken: 

1. Wijzigen we de format in U14 van een verdeling « 24-12 » naar « 12-12-12 »? 
2. Willen we de index voor nationale competities doortrekken tot Regionaal 1? 
3. Moet de index reeds vanaf U11 berekend worden? 

 
CVD bespreekt de pro’s en contra’s van elk van de 3 bovenstaande punten. Er ontstaat 
een debat ten gronde. Het resultaat ervan is de volgende: 

 Er is geen algemene consensus over het 1ste punt; de standpunten zijn verdeeld 
(4 tegen 4). Het BO besluit dat er een workshop(s) dient georganiseerd te 
worden met de clubs om te polsen naar de meningen van de clubbesturen, en 
zo te evalueren of er al dan niet een draagvlak voor een aanpassing naar 12-12-
12 bestaat. 
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 Het BO is unaniem dat een uitbreiding naar Regionaal 1 een logische keuze is; 

 Alle bestuurders zijn akkoord met het voorstel van de competitiecel om geen 
veranderingen te doen, en de index dus niet uit te breiden naar U11; 

 
2. Clubinfrastructuur 

De algemeen directeur bespreekt de situatie van de infrastructuur van enkele clubs die 
niet in orde zijn.  

 Hij verwijst naar de derogatie die het BO heeft gegeven aan hockeyclub Stix uit 
Hasselt om in de 1ste ronde op hun huidige veld wedstrijden te mogen spelen, in 
afwachting van de (her)aanleg van een nieuw waterveld . Aangezien de werken 
zijn uitgesteld door een discussie met het stadbestuur, vraagt Stix om een 
verlenging van de derogatie. Het BO stemt in met deze verlenging tot einde van 
het lopende seizoen. 

 CVD bespreekt de casus van het 4de veld van HC Dragons uit Brasschaat (het zgn. 
B- veld van de club). Dit veld voldoet niet aan de huidige normen inzake 
uitloopzones rond het speelveld. Nota: gezien de beperkingen (m.b.t. de lengte) 
zou dit veld naar verluidt nooit in orde kunnen worden gesteld. De VHL merkt op 
dat er vandaag geen probleem is om alle wedstrijden op een volledig veld 
(m.a.w. vanaf U14) te laten spelen op de 3 andere beschikbare velden van de 
club. Het BO besluit dat een derogatie van veld 4 zich derhalve (nog) niet 
opdringt. Het BO staat toe dat alle wedstrijden van de onderbouw (U7-U12), van 
trim hockey én G hockey op veld 4 mogen worden gespeeld; alle andere 
wedstrijden moeten worden gespeeld op velden 1, 2 of 3.  

 
3. Phoenix 

CVD informeert het BO dat het bestuur van Phoenix heeft aangegeven dat de 
damesploeg van de club in Nederland wenst te spelen. Het BO is hiervan geen 
voorstander; een club aangesloten bij de VHL hoort in België te spelen. Ze vraagt zich 
ook af of de betrokken spelers verzekerd zijn indien zij eenzijdig zouden beslissen in NL 
te spelen. 

 
4. Jaarlijkse evaluatie van de algemeen directeur 

CVD verlaat de vergadering.  
De voorzitter brengt verslag uit over het jaarlijks evaluatiegesprek met de algemeen 
directeur van 30 januari 2024. De bestuurders keuren het verslag goed, en leggen samen 
de doelstellingen voor de algemeen directeur voor 2024 vast. 
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CVD wordt opnieuw in de vergadering uitgenodigd. 
 
Er zijn geen varia punten. 
Alle agendapunten werden aldus besproken, waarop de voorzitter de vergadering om 
10u15 beëindigt. De volgende vergadering van het BO staat gepland op dinsdag 23 april 
2024. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


